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Protokół z XVI Programowo - Budżetowego Krajowego Zjazdu IARP, 

który odbył się w Warszawie w dniach 23-24 czerwca 2023 r. 

PIĄTEK – 1 dzień obrad Zjazdu 

 

 1. Obrady rozpoczęły się 23 czerwca 2023 r. o godz. 9:45 po stwierdzeniu, na podstawie wydanych 

mandatów, że przybyła liczba delegatów spełnia wymagania ważności Zjazdu. Prezes KRIA, arch. 

Piotr Fokczyński otworzył Zjazd oraz powitał wszystkich obecnych delegatów, przedstawicieli izb 

okręgowych oraz zaproszonych gości. Piotr Ościński -MIiR, Tomasz Sławiński -NIAiU, Bogusław 

Chmiel -NID, Jolanta Przygońska -SPUP, Jerzy Grochulski -SARP,  

 2. Następnie głos zabrali zaproszeni goście. 

 3. Po 5 minutach przerwy, w dalszej części wprowadzenia Prezes Piotr Fokczyński odczytał listę 

zmarłych koleżanek i kolegów, co uczczono minutą ciszy. Pan Prezes poprowadził procedurę 

zgłaszania kandydatów na przewodniczącego zjazdu. Po zgłoszeniu kandydatów głos zabrał 

specjalista z obsługi technicznej który, zaprezentował sposób głosowania przy użyciu 

przekazanym delegatom tabletów. Przeprowadzono głosowanie testowe.  

 4. Przystąpiono do wyboru Przewodniczącego oraz Prezydium Zjazdu. Przewodniczącą zjazdu 

została wybrana Kol. Anna Król ( POOIA ). W wyniku przeprowadzonego głosowania w skład 

prezydium weszły następujące osoby:, Piotr Rudol (MPOIA), Anatol Kuczyński (MAOIA), którzy 

zostali Sekretarzami Zjazdu oraz Kol. kol. Marcin Marczak (PLOIA ), Piotr Biliński (LOIA), którzy 

zostali  Wiceprzewodniczącymi Zjazdu. 

 5. Następnie przystąpiono do wyboru członków komisji zjazdowych: 

 - Komisji Mandatowej - 3 osób: Andrzej Poniewierka (DLOIA), Kamila Plewa-Uchańska (LUOIA), 

Agnieszka Mogielnicka (WMOIA), 

 - Komisji Uchwał i Wniosków - 5 osób –Jarosław Wilk (MPOIA)-Przewodniczący, Marek Tarko 

(MPOIA) Wojciech Bielecki (LBOIA), Marcin Kamiński (SWOIA), Wojciech Gwizdak (SWOIA)- 

Sekretarz. 

 - Komisji Skrutacyjnej - 3 osoby, -Kamila Wilk (OPOIA) - Przewodnicząca, Andrzej Depa 

(PKOIA)- Sekretarz, Tomasz Sołowij (DLOIA)-członek. 

 6. Głosy w kwestii formalnej i technicznej: T.Dworakowski (PoOIA) – wniosek o sprawdzenie liczby 

mandatów i wymaganego quorum przy zastosowaniu tabletów; M.Kamiński (SWOIA)- jak 

liczymy quorum z użyciem tabletów? 

 7. Przystąpiono do dyskusji nad przyjęciem porządku obrad. 

Głos zabierali kolejno: : Tomasz Dworakowski (PoOIA), Roman Wieszczek (LOOIA), Małgorzata 

Schmidt (KPOIA), Marcin Kamiński (SWOIA), Mikołaj Machulik (SLOIA), Marcin Kaminski(SWOIA), 

Piotr Fokczyński (DSOIA),  Tomasz Dworakowski (PoOIA), Mikołaj Machulik (SLOIA), Jan Kempa 

(MAOIA), Piotr Filipowicz (LOOIA), Henryk Piątek (SLOIA), Renata Święcińska (PKOIA), Piotr 

Gadomski (WMOIA),  Tomasz Dworakowski (PoOIA), Anna Kościuk (DSOIA), Krzysztof Nowak 

(MaOIA), Marcin Kamiński (SWOIA), Kazimierz Butelski (MPOIA), Jan Kempa (MaOIA). Główną 

osią kontrowersji wobec porządku obrad była zależność planowanych zmian w redystrybucji 

składek członkowskich a planem budżetu Izby Krajowej i Izb okręgowych na tle potencjalnych 

kolejnych zmian w wysokości składki członkowskiej. Dlatego kolejność punktów porządku obrad 

stała się bardzo istotną kwestią.  Prezydium Zjazdu po 15 minutowej naradzie zaproponowało 

zmiany w porządku obrad, które miałyby być poddane głosowaniu.  
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Komisja Mandatowa: liczba uprawnionych delegatów na Zjazd wynosi 78 osób, liczba obecnych 

73, quorum 39. Zjazd ma zdolność do podejmowania uchwał. Przegłosowano zmianę o 

rozpoczęciu 2. dnia Zjazdu o godzinie 9:00. 

Komisja Uchwał i Wniosków jeszcze nieukonstytuowana. 

Dyskusja nad porządkiem drugiego dnia obrad:  Piotr Fokczyński (DSOIA), Tomasz 

Dworakowski (PoOIA), Marek Tarko (MPOIA),  

Przewodnicząca: głosowanie zapisu porządku obrad dla 2. dnia zjazdu. 

Głosy: Tomasz Dworakowski (PoOIA), Małgorzata Pilinkiewicz (SLOIA), Anna Kościuk (DSOIA), 

Teobald Jałyński (SLOIA), Małgorzata Pilinkiewicz (SLOIA),  

Prezydium: zarządzenie głosowania o utrzymaniu porządku obrad drugiego dnia za 

wyjątkiem zmienionej już wcześniej godziny rozpoczęcia obrad. 

Za-43, Przeciw 27, wstrzymano -2. Porządek obrad przyjęty. 

 

 8. Po przerwie kawowej komisje zjazdu podały komunikaty o ukonstytuowaniu się, oraz 

przedstawiły przyjęty w komisjach podział funkcji. Szczegółowy skład Komisji Zjazdowych 

znajduje w odrębnych sprawozdaniach komisji. 

Komisja Mandatowa podała komunikat: liczba uprawnionych delegatów na Zjazd wynosi 78 

osób, liczba delegatów obecnych na sali wynosi 67, kworum wynosi 40 delegatów, Komisja 

Mandatowa stwierdza zdolność Zjazdu do podejmowania uchwał. 

Komisja Uchwał i Wniosków podała komunikat, że wnioski podpisane przez 15 delegatów (1/5 

delegatów)  przyjmowane będą do godziny 17:00.  Dyskusja dotycząca kontrowersji co do 

konieczności rozpatrywania wniosków w wypadku gdy liczba wnioskodawców jest mniejsza niż 

1/5 uprawnionych delegatów.  Głos zabrali: Marek Tarko, Małgorzata Pilinkiewicz. 

 9. Następnie przystąpiono do punktu dotyczącego sprawozdań.  

głos zabrał Prezes Piotr Fokczyński. Podziękował za wparcie Izb przez okres 1 roku działalności 

nowej Rady Krajowej. Podkreślił wartość prac KRIA w zakresie legislacji, polityki finansowej i 

KEZA, warunków wykonywania zawodu, praktyk studenckich. W krótkiej  przerwie Anna 

Kulińska przedstawiła podsumowanie Gali „widzialni niewidzialni”. 

Następnie Prezes omówił prace zespołów powołanych przy Izbie Krajowej a także przedstawił 

perspektywy wydawania pisma ZA w aspekcie rekonstrukcji polityki informacyjnej z 

uwzględnieniem przekazu elektronicznego. 

Prezydium: przesunięcie przerwy na Lunch. Zwrócono uwagę na fakt nagrywania zjazdu przez 

osoby nie będące uczestnikami zjazdu. 

 10. Przerwa na Lunch połączona z prezentacją oferty PZU – sponsora Zjazdu. Przedstawiciel PZU 

przedstawił nowe rodzaje ubezpieczenia dla architektów. Wszystkie informacje dotyczące 

ubezpieczeń są dostępne na stronie internetowej Izby i Ubezpieczyciela. Nowe świadczenia 

wynikające z niemożności wykonywania pracy przez 30 dni i dłużej. Świadczenie może wynosić 

nawet 500zł dziennie. 

 11. Prezentacja systemów ukrytej rynny Galeco. 

 12. Wystąpienie Małgorzaty  Schmidt z ZK SARP 

 13. Komunikat Komisji Mandatowej: liczba obecnych 73, quorum 39. Zjazd ma zdolność do 

podejmowania uchwał. 

 14. Skarbnik KRIA arch. Jan Kempa przedstawił sprawozdanie z działalności finansowej KRIARP, poza 

informacjami na temat wykonania oraz założeń budżetowych do 31 grudnia 2022 roku. Finanse 

znacząco komplikuje obecna sytuacja gospodarcza kraju, gdzie bardzo wysoki wskaźnik inflacji 

oraz bardzo wysoki wzrost cen, utrudniają funkcjonowanie samorządów na obecnym poziomie. 
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Przedstawiono analizę różnych wariantów redystrybucji. Konkludując swoją wypowiedź 

stwierdził iż konieczna jest stała analiza redystrybuowanych środków aby racjonalnie 

zbilansować przychody i wydatki związane z założeniami programowymi KRIA. 

 15. Sprawozdanie Krajowej Komisji Kwalifikacyjnej szeroko omówiła Przewodnicząca Jolanta 

Zdziech-Naperty. Główne watki to ujednolicenie formy wniosków o przyznanie statusu 

rzeczoznawcy, oraz przejście na system elektroniczny przekazywanych dokumentów. 

 16. Przewodniczący Krajowego Sądu Dyscyplinarnego Piotr Biliński. Rozpatrzono bardzo dużo (55) 

spraw. Pewien kłopot sprawiło zachowanie ciągłości prowadzonych spraw w sytuacji zmiany 

składów sędziowskich w nowej kadencji. 

 17. Sprawozdanie Krajowego Rzecznika Odpowiedzialności Zawodowej kol. Maria Jankowska-

Olbratowska. Zwróciła uwagę na bezprecedensowy wzrost liczby spraw – w ciągi jednego roku 

liczba sięgnęła połowy spraw rozpatrywanych w ciągu całej 4-letniej poprzedniej kadencji.  

Doceniła realizowaną politykę szkoleń nowych Rzeczników Okręgowych. 

 18. Sprawozdanie Przewodniczącego Krajowej Komisji Rewizyjnej –Przewodniczący Piotr Then w 

podsumowaniu zawnioskował o udzielenie absolutorium Krajowej Radzie. 

 19.  Z uwagi na duże opóźnienia w obradach zjazdu, prezydium postanowiło wprowadzić dyscyplinę 

czasową, w formie 3 min na wypowiedź, tak aby każdemu kto będzie chciał zabrać głos w 

dyskusji mógł to zrobić. Marek Tarko (MPOIA) zgłosił sprzeciw wnioskując o wydłużenie czasu 

do 5 minut. Wniosek przyjęto. Głos zabierali kolejno arch. Jan Pruchniewicz (ZPOIA), Małgorzata 

Pilinkiewicz (SLOIA), Andrzej Poniewierka (DSOIA)-ad vocem, Paweł Filipowicz (LOOIA), 

Małogorzata Pilinkiewicz –ad vocem, Renata Święcińska (PKOIA), Anatol Kuczyński (MAOIA), 

Marek Tarko (MPOIA),  

Wyjaśnienia złożyli: Jan Kempa (MAOIA), Księgowa KIA – Magdalena  Stachowicz, Krzysztof 

Nowak (MaOIA), Janusz Gąsiorowski (LUOIA), Robert Szumielewicz (MaOIA), Piotr Fokczyński 

(DLOIA), 

Kolejne głosy w dyskusji -  Wojciech Gwizdak (SWOIA), Anna Kościuk (DSOIA), Grzegorz Jachym 

(MPOIA), Marta Urbańska (MPOIA), Jan Pruchniewicz (ZPOIA), oraz ad vocem: Aneta Niedziałek 

(POOIA), Paweł Filipowicz (LOOIA), Piotr Gadomski (WMOIA) 

 20. Komunikat Komisji mandatowej – obecnych 73, kworum wynosi 39 

Mimo bardzo wielu głosów krytycznych odnoszących się do niektórych Izb Okręgowych jak i do 

pracy i działań Krajowej Rady przez niektórych z mówców m.in. z MPOIA i SLOIA Rada uzyskała 

w wyniku głosowań absolutorium oraz zatwierdzono wszystkie ze sprawozdań z wynikami jak 

niżej według głosów: ZA/PRZECIW/WSTRZYMAŁ SIĘ: 

KRIA – 46/20/7 

Sprawozdanie Finansowe KRIA – 41/22/10 

Sprawozdanie Finansowe Łączne KRIA – 43/20/8 

KKK - 66/2/5 

KSD – 62/4/7 

KROZ-58/5/8 

KKR – 48/15/10 

Absolutorium – 43/24/6  

 21. Kolejnym punkt obrad była zreferowana przez Roberta Szumielewicza kwestia zmiany 

„Regulaminu organizacji i trybu przeprowadzania zebrań obwodowych oraz wyboru delegatów 

na zjazdy okręgowe, Okręgowych Izb Architektów RP” oraz „Regulaminu organizacji i trybu 

przeprowadzania zjazdów oraz wyborów do organów jednostek organizacyjnych samorządu 

zawodowego architektów – Izby Architektów RP”.  



 

  4 

 22. Omówienie skutków złożenia wniosku do Trybunału Konstytucyjnego o niekonstytucyjność 

wykonywania czynności technicznych przez osoby z ograniczonymi uprawnieniami przez 

członków Izby Inżynierów. 

 23. Zarządzono głosowanie uchwały nad zmianami regulaminu organizacji i trybu przeprowadzania 

Zjazdów. Małgorzata Pilinkiewicz zakwestionowała konieczność głosowania skoro nie 

przewidział tego porządek obrad. Tomasz Dworakowski (POOIA) wskazał, że projekt uchwały był 

w materiałach zjazdowych więc powinien być głosowany. Przewodnicząca przyznała, że przed 

wystąpieniem Piotra Gadomskiego przeoczono głosowanie. 

 24. Komunikat Komisji uchwał i wniosków  o braku wniosków wobce tego głosowania 

 25. Komunikat Komisji Mandatowej : 60 obecnych, quorum 39 – Zjazd posiada zdolność do 

podejmowania uchwał. 

 26. Wynik głosowania: 40-ZA/6-PRZECIW/5- WSTRZYMAŁO SIĘ. 

 27. Zamknięcie obrad pierwszego dnia zjazdu. 

 28. W części nieoficjalnej Prezes Piotr Fokczyński uhonorował pamiątkowymi medalami 

wieloletnich pracowników i osoby zasłużone dla Izby Krajowej . 

 
SOBOTA – drugi dzień obrad Zjazdu 

 

 

 29. Drugi dzień zjazdu 24 czerwca 2023 r. rozpoczął się o godz. 9:30, który otworzyła 

Przewodnicząca Zjazdu Kol. Anna Król.  

 30. Następnie przewodniczący Komisji Mandatowej Kol. Andrzej Poniewierka, podał komunikat: 

liczba uprawnionych delegatów na Zjazd wynosi 78 osób, liczba delegatów obecnych na sali 

wynosi 61, kworum wynosi 39 delegatów, Komisja Mandatowa stwierdza zdolność Zjazdu do 

podejmowania uchwał. 

 31. Prezentacja Zespołu ds. KEZA dotycząca projektu zmian Kodeksu Etyki Zawodowej Architektów. 

Marcin Kamiński – Komisja Uchwał i Wniosków - omówił treść złożonych wniosków, które mają 

być poddane głosowaniu. 

 32. Tomasz Dworakowski (POOIA) – wolą zespołu ds. KEZA jest prowadzenie szerokiej konsultacji w 

środowisku Izby. Zaproponował spokojną pracę nad dokumentem aż do zjazdu w czerwcu 2024 

roku. 

 33. Otwarto dyskusję nad projektem dokumentu.  Głos zabierali kolejno: 

Kazimierz Butelski (MPAOIA),  Tomasz Dworakowski (POOIA) w odpowiedzi przedstawił 

propozycje zmian w uchwale dotyczącej KEZA z wnioskiem o głosowanie zmian albo 

przedłużenie prac, Kazimierz Butelski – ad vocem, Tomasz Dworakowski – ad vocem,  Andrzej 

Pawłowski – (PKOIA) – propozycja zmian w strukturze KEZA w kierunku Prawa zamiast obecnych 

Zasad, Kazimierz Butelski – przedłużyć prace nad punktem 4.6 do końca wakacji,  Małgorzata 

Pilinkiewicz (SLOIA) – poprosiła o uprzednią prezentację wniosku o zmiany, Marcin Kamiński 

(Komisja Uchwał i Wniosków) –proponuje najpierw prezentację projektu zespołu a potem 

projekty zmian, Małgorzata Pilinkiewicz – teraz nie podejmować decyzji o wyborze konkretnych 

propozycji, Marcin Kamiński – nie głosujmy teraz, Tomasz Dworakowski – poparł zdanie 

M.Pilinkiewicz ale sam wniosek zmian głosować. 

Prezydium: głosowanie nad zmianami w KEZA dla dalszego procedowania (uchwały od 1-6). 

Wynik: 29 ZA/19-PRZECIW/7-WSTRZYMAŁ SIĘ. Głosowanie uchwały w sprawie zmian w punkcie 

7 KEZA. Wynik głosowania: 27-ZA/19-PRZECIW/14- WSTRZYMAŁ SIĘ. 
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 34. Bartosz Bojarowicz (BB) (SWOIA) – przewodniczący zespołu KEZA zarekomendował projekt 

zmian w KEZA i skierowanie ich do dalszej konsultacji. 

 35. Dyskusja nad treścią projektu: 

Krzysztof Ozimek (MAOIA)- dlaczego zmieniono w treści ARCHIEKTA na CZŁONKA IZBY,  BB- 

uzasadnił że KEZA odnosci się do członków a nie do architektów, jako że Izba nie ma możliwości 

kontroli i dyscyplinowania architektów spoza Izby; Piotr Szaroszyk (MAOIA) – propozycja 

zdefiniowania w preambule członka Izby jako ARCHITEKTA;  Jan Kempa (MAOIA) – albo 

Architekt albo Członek/Członkowie, w treści zasad zdania powinny być budowane bezosobowo. 

Sławomir Żak (DSLOIA) – nie skazujmy się na przeregulowanie Izby w związek zawodowy, zbyt 

szczegółowo analizujemy treść. 

Kolejno głos zabierali: 

Tomasz Dworakowski, Anna Kościuk, Andrzej Pawłowski, Piotr Gadomski- rekomendacja 

spójności zapisów, Krzysztof Ozimek – proponowane zapisy mogą prowadzić do redukcji 

zawodu, Jan Pruchniewicz, Tomasz Sołowiej – Architekt a nie Członek Izby, Piotr Fokczyński, 

Piotr Rudol skrytykował brzmienie reguły 3.5; Marek Tarko – wątpliwości wobec reguły 2.3; 

3.5;3.7;  

Dyskusję podsumował dyskusję Bartosz Bojarowicz 

 36. Na wniosek Komisji Uchwał i Wniosków zarządzono przerwę techniczną 

 37. Po przerwie i  komunikacie Komisji Mandatowej głos zabrali: 

Małgorzata Pilinkiewicz – wniosek uchwały o przedłużenie prac nad KEZA wraz z 

harmonogramem kolejnych kroków,  Tomasz Dworakowski – ad vocem, Bartosz Bojarowicz,  

Roman Wieszczek, Małgorzata Pilinkiewicz –ad vocem,  Piotr Gadomski – nie puszczajmy zbyt 

wcześnie kodeksu do publicznej konsultacji,  Jan Kempa – zaproponował przeniesienie 

konsultacji do okręgów i po ich zebraniu przekazanie do Izby Krajowej. Koszt zostałby rozbity na 

Izby, Robert Szumielewicz  - po uzyskaniu jednego tekstu przez zespół przy KRIARP dopuścić do 

konsultacji publicznych i odniesienie do zasady proporcjonalności, Mikołaj Machulik – nie bójmy 

się konsultacji publicznych, bo pracujemy dla innych, Tomasz Dworakowski , Jan Kempa, 

Małgorzata Pilinkiewicz – poparcie dla delegacji  redakcji KEZY do okręgów, Krzysztof Nowak – 

efekt prac zespołu wpłynął w ostatniej chwili wraz z kilkudziesięcioma uwagami. Najpierw 

szeroka dyskusja nad nimi a potem harmonogram działania dla osiągnięcia tekstu ostatecznego. 

 38. Kolejni dyskutanci: Kazimierz Butelski – zasada proporcjonalności w tworzeniu prawa jest 

bardzo ważna, Wojciech Gwizdak – należy rozesłać projekt członkom, Bartosz Bojarowicz – 

konieczne konsultacje, Małgorzata Pilinkiewicz – nie wysłano załącznika delegatom o czasie, 

Robert Szumielewicz – nieprawda – materiały wysłane w terminie. Piotr Fokczyński – głosujmy 

bo za chwilę nic nam z materiału nie zostanie. 

 39. Głosowanie nad uchwałą o przedłużeniu pracy nad KEZA: ZA-51/ PRZECIW-17/ WSTRZYMAŁ SIĘ 

– 1. Jan Kempa stwierdzając że nie ma w budżecie krajowym  środków  na pracę nad KEZA złożył 

wniosek o sfinansowanie tej pracy przez okręgi. 

 40. Komisja Uchwał i Wniosków odczytała projekt o zmianach w KEZA 

Wynik głosowania nad zmianami w KEZA: 38-ZA/ 25- PRZECIW/6-WSTRZYMAŁO SIĘ 

 41. Komisja Uchwał i Wniosków odczytała projekt  zmianach  reguł: 1.1, 1.2, 1.3, 1.4, 1.5, 1.6. 

Wynik głosowania: 31-ZA/32-PRZECIW/4-WSTRZYMAŁ  SIĘ – Uchwała odrzucona. 

 42. Komisja Uchwał i Wniosków odczytała projekt  zmianach  reguł: 2.5, 3.5, 3.6, 3.7, 3.9, 3.10, 3.11, 

3.12. 

Wynik głosowania: 23-ZA/40-PRZECIW/3-WSTRZYMAŁ  SIĘ – Uchwała odrzucona. 

 43. Komisja Uchwał i Wniosków odczytała projekt  zmianach  reguły 2.6 
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Wynik głosowania: 28-ZA/33-PRZECIW/6-WSTRZYMAŁ  SIĘ – Uchwała odrzucona. 

 44. Komisja Uchwał i Wniosków odczytała projekt  zmianach  reguł: 1.1, 1.2, 1.3, 1.4, 1.5, 1.6. 

Wynik głosowania: 31-ZA/32-PRZECIW/4-WSTRZYMAŁ  SIĘ – Uchwała odrzucona. 

 45. Komisja Uchwał i Wniosków odczytała projekt  zmianach  reguły 4.16 

Wynik głosowania: 40-ZA/25-PRZECIW/6-WSTRZYMAŁ  SIĘ – Uchwała podjęta. 

 46. Komisja Uchwał i Wniosków odczytała projekt  zmianach  reguł: 5.1, 5.2, 5.3, 5.4, 5.5, 5.6, 5.7, 

5.8. 

Wynik głosowania: 34-ZA/29-PRZECIW/5-WSTRZYMAŁ  SIĘ – Uchwała podjęta. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały o poddaniu projektu KEZA konsultacji 

projektu M.Pilinkiewicz po wniesieniu autopoprawki co do otwartych terminów konsultacji 

dających możliwość ich zmiany. 

Wynik głosowania: 28-ZA/35-PRZECIW/5-WSTRZYMAŁ  SIĘ – Uchwała odrzucona. 

 47. Kolejnym punktem obrad był projekt zmian w polityce finansowej z uwzględnieniem zmian w 

zasadach redystrybucji. Referuje Przewodniczący zespołu Jakub Tomiczek. Przedstawiono 

wielowariantowe rozwiązania z okazaniem ich skutków  finansowych z rozbiciem na budżety 

poszczególnych Izb Okręgowych. 

 48. Dyskusja. Głos zabierali kolejno: 

Anna Król skomentowała skutki finansowe, rekomendując wariant nr 1. Marcin Kamiński – 

omówił szczegółowo wszystkie warianty ze wskazaniem na wariant nr 2. Jakub Tomiczek 

optował za wariantem nr 3 czyli tzw. „minimum socjalne” w wysokości 450.000,-zł 

Marcin Kamiński przedstawił historię składki członkowskiej i jej redystrybucji wskazując na 

potrzebę ciągłego monitorowania skutków wybranego wariantu. Krzysztof Ozimek: – co to jest 

pakiet socjalny? Marcin Kamiński: - koszty utrzymania biura, koszty diet, działania na rzecz 

członków w okręgu. Anna Kościuk: – w projektach brak danych o skutkach dla dużych izb, 

tymczasem przykładowo w DSOIA pojawia się deficyt w wysokości ok 200.000zł. Jakub 

Tomiczek: – zgodnie z zaproponowanym schematem, wszyscy mają więcej. Marcin Kamiński: – 

nikomu nie ubywa. Można oszczędzać na przykład organizując egzaminy centralne. Anna 

Kościuk – pomysł głosowania tych projektów jest przedwczesny. Marcin Kamiński – nie mamy 

możliwości finansowania mniejszych izb inaczej jak przez redystrybucję. Renata Święcińska 

(PKOIA) – solidarność z małymi Izbami jest nieodzowna, Krzysztof Ozimek – monitorowanie Izb 

okręgowych przez zespoły jak ten jest nieuprawnione, Marek Tarko – ad vocem – pytanie o 

tymczasowość rozwiązania,  Jakub Tomiczek – traktujemy propozycje jako na teraz z 

możliwością korekt w przyszłości  ,  Marcin Marczak – potrzeba dobrego programu redystrybucji 

jest oczywista, Jan Kempa – brak wskazania gdzie są problemy finansowe i jakie są ich 

przyczyny. Musimy zapewnić bezpieczeństwo finansowe okręgów. Zaproponowany system 

procentowy komplikuje prowadzenie księgowości bo zmiany są zbyt dynamiczne. Proponuję aby 

mniejsze Izby nie płaciły w ogóle. Tabele pozostają ale upraszcza to kalkulację.  Marcin Kamiński 

– mamy za mało czasu na propozycję Jana Kempy, choć jest ona do przyjęcia.  Małgorzata 

Pilinkiewicz dopytała, czemu propozycja Skarbnika jako projektu KRIA.  Katarzyna Wrońska- w 

propozycji WPOIA – kontynuować obecny system. Piotr Fokczyński – szkoda że żadna z 

propozycji nie została rekomendowana na Zjazd. 

 49. Przewodnicząca zarządziła głosowanie z obawy o utratę quorum z powodu znacznego 

opóźnienia obrad i stopniowego ubywania delegatów. Mimo złożenia wniosku Jana Kempy o 

nowy wariant uchwały zarządzono głosowanie zostawiając opcję dodatkowego głosowania 

wersji Skarbnika, gdyby projekt Zespołu upadł. Małgorzata Pilinkiewicz zaprotestowała 

proponując na taką sytuację zwołanie zjazdu nadzwyczajnego. 
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Komunikat Komisji Mandatowej: obecnych 63 osoby, quorum wynosi 39. Zjazd posiada zdolność 

do podejmowania uchwał. Prowadząca zakwestionowała godzinę sporządzenia protokołu 

Komisji. Po sprawdzeniu liczba obecnych 63 została potwierdzona. Wynik głosowania: 31-ZA, 

27-PRZECIW, 5-WSTRZYMAŁ SIĘ. 

 50. Zarządzono głosowanie nad dalszą pracą Zespołu ds. polityki finansowej. Wynik głosowania ZA-

38/PRZECIW-21/ WSTRZYMAL SIĘ -2 

 51. Marcin Kamiński (KUW) – wycofaliśmy 3 wnioski awaryjne zgłoszone na wypadek, gdyby 

uchwała o gospodarce finansowej nie przeszła. 

 52. Anna Kulińska zaprezentowała projekt o powołaniu FUNDACJI dot. Kształtowania przestrzeni. 

 53. Mariusz Ścisło – rekomendował przedstawione założenia wskazując na powiązanie działań 

wspólnie z SARP. 

 54. Robert Szumielewicz- mimo początkowego sceptycyzmu wobec pomysłu powołania FUNDACJI 

jestem za jej powołaniem.  

Mecenas Wójcicki potwierdził brak przeszkód formalnych dla powołania Fundacji.  

Piotr Fokczyński wyraził wsparcie dla tej idei i wskazał na fakt korzystania z programu 

„Kształtowanie Przestrzeni” przez SARP. 

 55. Wobec wątpliwości co do stanu quorum Komisja Mandatowa podjęła decyzję o ręcznym liczeniu 

liczby delegatów. Według stanu na godzinę 15:05 obecnych 50 – Zjazd ma zdolność do 

podejmowania uchwał. 

 56. Zarządzono przerwę  w godzinach 15:05-15:35 dla wyjaśnienia zaistniałych kwestii formalnych. 

 57. Po przerwie Prezydium zakomunikowało, że doszło do naruszeń dyscypliny w trakcie ostatniego 

głosowania. Kol. Wrońska oświadczyła, że na prośbę osoby nieobecnej oddała w jej imieniu głos 

wstrzymujący się, co nie miało wpływu na wynik głosowania. Dlatego Prezydium uznało 

ważność głosowania dokonując korekty wyniku z punktu 49.  Tj. ZA- 31/ PRZECIW-

27/WSTRZYMAŁ SIĘ- 4. Wniosek Anny Kościuk o reasumpcję głosowania został odrzucony. 

Marcin Kamiński i Piotr Fokczyński podziękowali  za rozsądną decyzję Prezydium.  Tomasz 

Dworakowski skomentował że najsłuszniejsza decyzja to unieważnienie wyłącznie głosu 

oddanego wadliwie bez unieważnienia głosu oddanego przez kol. Katarzynę Wrońską 

 58. Komunikat Komisji Mandatowej: obecnych 37 wobec wymaganego quorum 39 przesądza o 

utracie zdolności do podejmowania uchwał.  

 59. Po wyczerpaniu porządku obrad Wiceprzewodniczący Zjazdu zamknął obrady. 

 

 

 

 

 

arch. Anna Król       arch. Anatol Kuczyński 
Przewodnicząca XVI Programowo - Budżetowego   Sekretarz XVI Programowo - Budżetowego 

Krajowego Zjazdu IARP      Krajowego Zjazdu IARP 
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